
Datum 10 december 2020

Onderwerp Deelbesluit 2 Wob inzake Zonnewoud

Behandeld door

Ons kenmerk 220-5695 / D20-44594

Uw kenmerk

Bijlagen 2

Geachte

Op 17juli JI. heeft u een verzoek op grond van de Wet openbaarheid van bestuur (Wob) ingediend, waarin u
vraagt om informatie met betrekking tot de realisatie van het Zonnewoud in Zeewolde. Bij brief van 20juli jl.
is de ontvangst van UW brief bevestigd. Per brief dci. 12 augustus ji. heb ik de beslissing op uw Wob-verzoek
op grond van het bepaalde in artikel 6 lid 2 van de Wob met vier weken verdaagd, omdat met het verzamelen
van de door ii gevraagde informatie meer tijd is gemoeid. Op 1 december jI. heb ik een eerste deelbesluit
genomen.

In deze brief treft u deeLbesluit 2, over correspondentie tussen Staatsbosbeheer en de gemeente Zeewolde.
Daarnaast vindt u nog drie aanvullende documenten tussen Staatsbosbeheer en derden. Met dit tweede
besluit is de behandeling van uw Wob-verzoek afgerond.

1. Uw Wob-verzoek

Het tijdstip van indiening van uw verzoek is bepalend voor de reikwijdte van uw verzoek. Een Wob-verzoek
kan nooit betrekking hebben op na dat verzoek vervaardigde documenten.1 Dit betekent dat documenten
vervaardigd na 17 juli jl. , niet zijn meegenomen bij de behandeling van uw Wob-verzoek.

1.1 vraagt in uw Wob-verzoek om correspondentie tussen verschillende partijen. In het bijzonder:
- Correspondentie tussen gemeente Zeewolde en Staatsbosbeheer;

- Correspondentie tussen Provincie Flevoland en Staatsbosbeheer;

- Correspondentie tussen ZeewoldeZon en Staatsbosbeheer;

• Correspondentie tussen LEON Zeewolde en Staatsbosbeheer;
- Correspondentie tussen Sunvest en Staatsbosbeheer;

- Correspondentie tussen Liander en Staatsbosbeheer;
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- Informatie van de selectie bijeenkomst van 17 april 2019 en van de daarna weer gehouden extra
bijeenkomst n.a.v. een ingebracht bezwaar van één van de deelnemers aan de tender. U geeft aan
hier graag een gespreksverslag van te ontvangen.

Bij dit deelbesluit ontvangt u een twee bijlagen. Bijlage 1 omvat de correspondentie tussen Staatsbosbeheer
en de gemeente Zeewotde. Bijlage 2 omvat aanvullende documenten tussen Staatsbosbeheer en overige
partijen. Onder overige partijen vallen één van de deelnemers aan de tender en een raadslid. Alle overige
gevraagde documenten heeft u in deelbesluit 1 ontvangen.

2. Resultaten onderzoek

Ik heb uitgebreid onderzoek uitgevoerd of Staatsbosbeheer beschikt over de documenten waarop uw
informatieverzoek betrekking heeft. Ik heb hiervoor de betrokken coLlega’s gevraagd naar alle documenten
met betrekking tot uw verzoek. Naar aanleiding van dit onderzoek heb ik voor dit deelbesluit 22 documenten
aangetroffen.

2.1. reeds openbaar

Uit bijlage 1 zijn de documenten met nummers 13 tot en met 19 zijn al openbaar en voor eenieder
beschikbaar. De Wob is niet van toepassing op reeds openbare documenten. U kunt deze documenten
raadplegen via de gemeente Zeewolde.

3. Overwegingen

3.1. Financieel/economisch belang

Op grond van artikel io, lid 2, aanhef en sub b Wob blijft verstrekking van informatie achterwege voor zover
het belang daarvan niet opweegt tegen de economische of financiële belangen van Staatbosbeheer. Bij
bepaalde passages uit de documenten is het financiële/economische belang van Staatbosbeheer in het
geding. Bij openbaarmaking van deze gegevens, komt het financiële belang van Staatbosbeheer in het
geding omdat in dit geval bekend wordt welke financiële afspraken zijn gemaakt. Openbaarmaking van deze
bedragen zou de onderhandelingspositie van Staatsbosbeheer in de toekomst verslechteren.

3.2. Eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer

De documenten die betrekking hebben op uw verzoek, bevatten persoonsgegevens. Verstrekking van
persoonsgegevens blijft op grond van artikel 10, lid 2 aanhef en sub e Wob achterwege wanneer het belang
daarvan niet opweegt tegen het belang van de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer. In de
documenten staan namen, maitadressen, telefoonnummers en adresgegevens. Van openbaarmaking van
persoonsgegevens zoals namen, handtekeningen, telefoonnummers en e-mailadressen wordt in lijn met
vaste rechtspraak in beginsel afgezien.2 Namen van personen die uit hoofde van hun functie in openbaarheid
treden, worden wel openbaar gemaakt.

3.3. Persoonlijke beleidsopvattingen opgesteld voor intern beraad
Een aantal van de aangetroffen documenten, betreft stukken opgesteld voor intern beraad, waarin
persoonlijke beleidsopvattingen staan. Op basis van artikel 11 lid 1 Wob blijft openbaarmaking van
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persoonlijke beleidsopvattingen in stukken opgesteld voor intern beraad achterwege. Uit de geschiedenis
van de Wob blijkt dat hieronder onder andere zijn begrepen nota’s van ambtenaren, interne correspondentie,
conceptstukken, agenda’s en notulen. Onder persoonlijke beleidsopvattingen worden onder andere verstaan
meningen, voorstellen, conclusies en aanbevelingen. Deze beperkingen op de informatieverplichting
waarborgt dat ambtenaren een ongehinderde bijdrage kunnen leveren aan het interne beraad. Alleen de
standpunten die het bestuursorgaan voor zijn rekening wil nemen zijn staatsrechtelijk relevant. Volgens vaste
rechtspraak hoeven feitelijke gegevens evenmin openbaar te worden gemaakt, wanneer deze zodanig zijn
verweven met de persoonlijke beleidsopvattingen in een document opgesteld voor intern beraad, dat deze
lastig van elkaar te scheiden zijn.3

4. Besluit

De door u gevraagde zaken vallen onder de reikwijdte van de Wob. Ik heb besloten tegemoet te komen aan
uw verzoek en de documenten (deels) openbaar te maken. In de bijlage bij dit besluit treft u 15 documenten,
inclusief een overzicht, aan. Voor de overzichtelijkheid heb ik de bijlagen genummerd, de nummers op de
bijlagen corresponderen met de nummers op het overzicht van de bijlagen.

Ik heb de in de bijgevoegde stukken vermelde gegevens (deels) onleesbaar gemaakt. Voor de motivering
verwijs ik u naar de overwegingen. Per onleesbaar gemaakt onderdeel is zichtbaar op welke grond de
informatie niet openbaar wordt gemaakt. Informatie die niet onder de reikwijdte van uw verzoek valt, maar
wel in de documenten is opgenomen, maak ik niet openbaar. Deze passages zijn onleesbaar gemaakt.

5. Rechtsmiddeten

Indien u het met dit besluit niet eens bent, kunt u binnen zes weken na verzending van dit besluit schriftelijk
bezwaar maken. Ook een andere belanghebbende kan tegen dit besluit bezwaar maken. Het bezwaarschrift
kan worden gezonden aan de Directeur Staatsbosbeheer, Postbus 2, 3800 AA Amersfoort. U wordt verzocht
een afschrift van dit besluit bij het bezwaarschrift te voegen.

Een bezwaarschrift moet zijn ondertekend en bevat tenminste
• Naam en adres van indiener;

• Dagtekening;

• Omschrijving van het besluit waartegen het bezwaar is gericht;

• De gronden waarop het bezwaar rust.

Het niet voldoen aan deze eisen kan leiden tot niet-ontvankelijkheid van het bezwaarschrift.

Een afschrift van dit besluit zend ik aan belanghebbenden.
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Als u nog vragen hebt dan kunt u contact opnemen met van Juridische Zaken via

Met vriendelijke groet,

de directeur, namens deze,

drs. B.A. Revis

divisiedirecteur
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21-01-201
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Mail cor. Overleci zonne enerqie

2 MaiL Cor. BeLeid zon neparken 22-02-20

Mail Cor. BeLeid zonneparken

Doc.nr. Doc.naam Datum Document (deeLs)verstrekt?

5 Mail Cor. Beleid zonneoarken

4 MaiL Cor. Principe voorsteL 05-04-2019

Ja

17-03-2019

Ja

Ja

Ja

16-05-2019 Ja

6 Mail cor. Start overLeg Sunvest 10-07-2019 Ja

7 Mail Cor. Raadsleden informeren 01-11-2019 Ja

8 Mail cor. ConCeptnota van zienswijzen 02-04-2020 Ja

9 MaiLcor.Notavanzienswijzen 22-04-2020 Ja

10 Mail cor. Definitieve verkLaring van geen 14-05-2020 Ja

bedenkingen

11 Mail cor. Raad Zeewolde 19-05-2020 Ja

12 MaiL cor. Toezegging SBB 20-05-2020 Ja

13 MaiL cor.Toezegging SBB Openbaar gemaakt door gemeente

14 MaiL cor. Bijeenkomst Zonnewoud Openbaargemaaktdoorgemeente

15 MaiL Cor. Principeverzoek Openbaar gemaakt door gemeente

16 Mail cor. Bijlage 6 Openbaar gemaakt door gemeente

17 MaiL cor. Info Raadsleden Openbaar gemaakt door gemeente
i8 Mail Cor. Zonnewoud Openbaar gemaakt door gemeente

19 Amendement Beschikbaar bij gemeente
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Ha

maandag 21januari2019 11:00

FW: Overleg zonne-energie Staatsbosbeheer in Zeewolde

Hieronder bericht van Zeewolde, blijkbaar is het nu open voor Landbouw. Maar eind februari is nog steeds een
goede deadLine...

Groet.

nu
vuil.

_____________________________________

Verzonden: maandag 21januari 2019 10:51
Aan
Onderwerp: Re: Overleg zonne-energie Staatsbosbeheer in Zeewolde

Hallo

Jullie zijn niet te laat. Wel is het zo dat jullie nu al in behandeling genomen kunnen worden, mochten jullie
zover zijn. Ik zou eind februari wel aanhouden als deadline.

Met vriendelijke groet,

trainee duurzaamheid
Tel

Op ma 21jan. 2019 om 10:47 schre staatsbosbeheer.nl>:

Beste

We zijn druk bezig om een principevoorstel te maken. Ik was in de veronderstelling dat we tot half februari

hadden, maar blijkbaar zijn we toch al te laat?

Met vriendelijke groet,
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Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland 1 Groenewoudseweg 7 1 3896 LS Zeewolde
M

- @staatsbosbeheer.nl 1 www.staatsbosbeheer.nl
L @staatsbosbeheer 1 Ufacebook.com/staatsbosbeheer J Ustaatsbosbeheeri 1 staatsbosbeheer
.2.e. Wob

Mai51e momenten: Het zit in onze natuur.
op http://bit.ly/VjXti3

‘olde.nl]
Verzonden: maandag 21januari 2019 10:00
Aan @staatsbosbeheer.nl>
Onderwerp: Re: Overleg zonne-energie Staatsbosbeheer in Zeewolde

Beste,

Hoe staat het met jullie plannen? Wij kunnen initiatieven buitenom landbouwgrond in behandeling nemen.

Met vriendelijke groet,

—
trainee duurzaamheid
Tel:
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Op wo 19 dec. 2018 om 17:0 1 schreef O.2.e. Wob (4zeewolde .nl>:

Halic

Hij staat in de agenda. Tot morgen!

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 19 dec. 2018 om 15:45 heet
geschreven:

.1O.2.e. Wob @staatsbosbeheer.nl> het volgende

Beste

Graag komen ik en mijn colLega morgen bij julLie langs om 13.30 uur! Hoop dat het nog schikt.

Met vriendelijke groet,

Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland__Groenewoudseweg 7 3896 LS Zeewolde

Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/VjXti3

astaatsbosbeheer.nl www.staatsbosbeheer.nl
f-1------ 1 staatsbosbeheerl 1 staatsbosbeheer
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r.nl>; (zeewolde.nl’

1 @zeewol le.nl>
Onderwerp: RE: Overleg zonne-energie Staatsbosbeheer in Zeewolde

Best,

Dat kan zeker. Eventueel deze donderdag nog. Anders wordt het na 1 januari.

Groeten,

Gemeente Zeewolde

Verzonden vanuit Mail voor Windows 10

Beste

Graag maak ik met juLlie een afspraak om over ideeën voor zonne-energie op onze terreinen in
Zeewo[de te praten. Graag kom ik met mijn colLega angs in Zeewotde. Is dat
akkoord en wat komt julLie goed uit qua datum?

Met vriendelijke groet,

Accountmanager Flevoland

_____

Nvolde.nl]
i december2018 15:31

Van :.2.e. Wob

Aan .2.e. VV
Verzonden: dinsdag 18 december 2018 14:38

(zeewolde.nl’
Onderwerp: Overleg zonne-energie Staatsbosbeheer in Zeewolde
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Staatsbosbeheer
Flevoland 1 Groenewoudseweg 7 1 3896 LS Zeewolde

.2e. VM
— (staatsbosbeheer. nu www.staatsbosbeheer.nl
(staatsbosbeheer facebook.comlstaatsbosbeheer staatsbosbeheeri staatsbosbeheer

Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/VjXti3

Disclaimer Nederlands English

Disclaimer Nederlands English

Disclaimer Nederlands English
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Van:
Verzonden:
Onderwerp:
Bij lagen:

Goedendag,

Met vriendelijke groet,

2.e. W

____________________@zeewolde.nl>

vrijdag 22 februari 2019 13:18
Beleid op zonneparken gemeente Zeewolde
aangepast raadsbesluit.jpg

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in
ontwikkeling zijnde zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde.

Gisteravond is na een stevige discussie in de Raad beleid op grondgebonden zon vastgesteld. Het initiële
voorstel vanuit het college is daarbij door het college zelf aangepast en dat heeft geleid tot bijgevoegd
besluit. Op https://ris2.ibabs.eulAgenda!Details/Zeewolde/b89c 1 d55-c4fb-4fb5-bed4-c244af0993ed onder
agendapunt 12 vindt u de overige relevante stukken.

Initiatieven buiten landbouwgronden waren al mogelijk. Met dit besluit kan tot 25 ha in de vorm van
meerdere, van elkaar verschillende, pilots ingevuld worden op landbouwgrond in de zoekgebieden.

Omdat dit besluit op 25ha aan pilots op agrarische gronden onverwacht is en per direct mogelijk gemaakt
wordt, wordt intern nu beraad op hoe we dergelijke pilots in willen vullen. Hiertoe volgt nog een
aanvullende mail. Bij deze pilots koersen we aan op vergunning in 2019, bij voorkeur nog voor de SDE
najaarsronde. Dat betekent tevens dat de zich van elkaar onderscheidende initiatieven die mee willen in de
pilots concreet moeten zijn in maart 2019.

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:
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Van:
Verzonden: zondag 17 maart 2019 14:24
Aan: -

Onderwerp: FW: Beleid op zonneparken gemeente Zeewolde

Hoi

Zie aub hieronder. Zullen we iok uitnodigen voor het overleg dat ik heb gepland op 17 april, waarin wij de
selectie maken aan welke ondernemer we gaan gunnen?

Met vriendelijke groet,

Business Development
en windenergie, Bos- en natuurcompensatie en Sponsoring

Staatsbosbeheer

Beleven en Benutten, Marketing & Business Development Smallepad 5 1 3811 MP Amersfoort
Postbus 2 3800 AA Amersfoort
M ISkype
E 1 @staatsbosbeheer.nl 1 www.staatsbosbeheer,nl

van: @zeewolde.nl]
Verzonden: vrijdag 15 maart 2019 15:20
Onderwerp: Re: Beleid op zonneparken gemeente Zeewolde

Goedendag,

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalf jaar interesse heeft getoond bij het in ontwikkeling

zijnde zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is een procesupdate ten aanzien van wat de
gemeente Zeewolde wil met de pilot zonneparken op agrarische gronden â 25 ha.

Sinds mijn vorige mail kan ik u mededelen dat de gemeente Zeewolde intern hard aan het werk is om de pilot in
goede banen te leiden. Inmiddels hebben is een aanpak op hoofdlijnen bekend, maar nog niets definitief. In die
hoedanigheid kan ik ook nog niks definitiefs met u delen. Wel staat vast dat de vele geïnteresseerde partijen allen de
mogelijkheid krijgen om hun plannen met de gemeente te delen en dat de gemeente de selectie zal gaan maken

welke plannen in aanmerking komen voor de pilot. De basis waarop de gemeente deze selectie gaat maken wordt
nog aan de voorkant met u gecommuniceerd. Ik verwacht begin april nadere informatie te kunnen verschaffen.

Nog steeds is het zo dat de gemeente Zeewolde ernaar streeft om initiatieven tijdig te behandelen voor de SDE(+)

najaarsronde van 2019. De gemeente kan echter niet garanderen dat dit lukt.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:



Op vr 22feb.2019 om 13:17 schree 1O.2.e. Wob (zeewo1de . ni>:

Goedendag,

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in
ontwikkeling zijnde zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde.

Gisteravond is na een stevige discussie in de Raad beleid op grondgebonden zon vastgesteld. Het initiële
voorstel vanuit het college is daarbij door het college zelf aangepast en dat heeft geleid tot bijgevoegd
besluit. Op https://ris2. ibabs.eulAgendafDetails/Zeewolde/b89c 1 d55-c4fb-4fb5-bed4-c244af0993 ed onder
agendapunt 12 vindt u de overige relevante stukken.

Initiatieven buiten landbouwgronden waren al mogelijk. Met dit besluit kan tot 25 ha in de vorm van
meerdere, van elkaar verschillende, pilots ingevuld worden op landbouwgrond in de zoekgebieden.

Omdat dit besluit op 25ha aan pilots op agrarische gronden onverwacht is en per direct mogelijk gemaakt
wordt, wordt intern nu beraad op hoe we dergelijke pilots in willen vullen. Hiertoe volgt nog een
aanvullende mail. Bij deze pilots koersen we aan op vergunning in 2019, bij voorkeur nog voor de SDE
najaarsronde. Dat betekent tevens dat de zich van elkaar onderscheidende initiatieven die mee willen in de
pilots concreet moeten zijn in maart 2019.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

@zeewolde.nI>
vrijdag 5 april 2019 08:07

Principevoorstel twee zonneparken SBB

Beste heet_- en mevrouw

_______

Ter info:
We zijn nog bezig met het principevoorstel voor de twee zonneparken aan de Bosruiterweg ong.
en Groenewoudseweg ong. Het voorstel willen voorleggen aan het college voor een
principebesluit. Voor die tijd willen we het voorstel nog wel afstemmen met de provincie. We
hebben ervaren dat als we het nu afstemmen met de provincie, dit tijdswinst kan opleveren in
de volgende fase.

Met vriendelijke groet,

Gemeente Zeewolde

Afdeling Ruimte

Adviseur Omgevingsbeleid

telefoon 10.2.e. Wob

e-mail(zeewolde.nl

0 Zeewolde

post Postbus 1, 3890 AA Zeewolde
bezoek Raadhuisplein 1, 3891 ER Zeewolde
telefoon 036-5229522
e-mail infozeewolde.nl
website www.zeewolde,nI
twitter (dgemzeewolde



10.2e. Wob

Van:
Verzonden: donderdag 16 mei 2019 16:18
Onderwerp: Re: Be’eid op zonneparken gemeente Zeewolde

Goedendag,

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in ontwikkeling zijnde
zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is de zesde procesupdate omtrent de pilot zonneparken op agrarische
gronden â 25 ha van de gemeente Zeewolde.

In mijn vorige berichtgeving gaf ik aan dat de inschrijvingsperiode van de tender verstreken is. Ondertussen
is de gemeente, in samenwerking met de provincie Flevoland, begonnen met het bestuderen van de
ingediende principeverzoeken. Omdat er maar liefst 18 initiatieven ingediend zijn, waarvan enkele zeer
uitvoerig uitgeschreven en onderbouwd, gaat de beoordeling van de initiatieven langer duren dan
aanvankelijk gecommuniceerd. In plaats van 1 â 2 weken schat de gemeente nu in dat het tot medio juni zal
gaan duren om de beoordeling af te ronden en om te komen tot een aantal winnaars. Elk ingediend initiatief
wordt daarbij onderbouwd beoordeeld en dit zal tevens teruggekoppeld worden.

De gemeente heeft dusver toegezegd om pogingen te doen om de SDE(+) najaarsronde van dit jaar mogelijk
te maken voor initiatiefnemers. Omdat de beoordeling van de verschillende initiatieven nu meer tijd kost
dan verwacht, wordt het nog lastiger om dit moment in het najaar mogelijk te maken. De gemeente stelt
echter een correcte en zorgvuldige afhandeling van de verschillende initiatieven voorop. Zodoende is het
een reële kans dat de SDE(+) najaarsronde van dit jaar niet gehaald wordt. Indien dit tot onoverkomelijke
problemen leidt bij de ingediende projecten hoor ik dat graag.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel

Op vr 3 mei 2019 om 17:42 schreef (zeewolde.n1>:
Goedendag,

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in ontwikkeling zijnde
zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is de vijfde procesupdate omtrent de pilot zonneparken op agrarische
gronden â 25 ha van de gemeente Zeewolde.

Zojuist is de deadline voor de tender verstreken. Er zijn in totaal 18 initiatieven ingediend. Nu volgt de
beoordeling. Aan alle initiatieven is als het goed is een bevestiging verzonden. Indien u geen bevestiging
heeft ontvangen en wel een initiatief voor 17.00u heeft ingediend, laat dat dan weten. Zonder bevestiging
kan het zijn dat een initiatief vergeten meegenomen wordt in de beoordeling.

Met vriendelijke groet,
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beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

REJ*

Op do 18 apr. 2019 om 18:01 schreef
Goedendag,

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in
ontwikkeling zijnde zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde.

In het kader van de aanbesteding zijn er vragen binnengekomen over het formaat van een zonnepark
initiatief. De aanbestedingstekst spreekt over initiatieven die in één van de drie categorieën (s/mll) moeten
vallen. Een initiatief zal zich afspelen op een (deel van een) kavel/perceel en omvat een zonnepark, maar
kan aanvullend ook andere zaken omvatten, zoals ecologische groenstroken. De facto wordt dan het
zonnepark kleiner dan het totale initiatief.

Om zaken nader te verduidelijken geef ik u hierbij het standpunt van de gemeente inzake de aanbesteding.
Dit standpunt luidt dat de gemeente kijkt naar de netto omvang van het zonnepark in relatie tot de drie
categorieën (s/m/l). Het complete initiatief zonnepark én overige elementen, kunnen groter zijn dan deze
drie categorieën.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

Op do 11 apr. 2019 om 15:54 schreef
Goedendag,

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

1O.2.e. Wob (zeewolde .nl>:

Naar aanleiding van een aantal terechte vragen naar de inhoud van de anterieure overeenkomst vereist
aan initiatieven die mee willen dingen in de aanbesteding verstuur ik naar alle bekende partijen middels
deze mail de concept anterieure overeenkomst. Ik merk daarbij op dat het een concept befreft en dat deze
overeenkomst in maatwerk uitgewerkt zal gaan worden per project.

2



Op do 4 apr. 2019 om 17:42 schreef
Goedendag,

aanbestedingsdocument.

Met vriendelijke groet,

1O.2.e. Wob @zeewolde.nl>:

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in ontwikkeling zijnde
zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is de vierde procesupdate ten aanzien van wat de gemeente
Zeewolde wil met de pilot zonneparken op agrarische gronden â 25 ha.

Zoals aangekondigd in de vorige procesupdate inzake de pilot zonneparken op agrarische gronden â 25
ha start de gemeente per direct met een aanbesteding voor deze pilot. Het is vanaf heden tot vrijdag 3
mei 2019 om 17.00u mogelijk om per mail aan mij gericht een principeverzoek te doen voor een
zonnepark initiatief. Een dergelijk principeverzoek is gratis en omvat ten minste een beschrijving van
het project aangevuld met bepalingen relevant voor de aanbesteding zoals te vinden in het
aanbestedingsdocument. Bijgevoegd aan deze mail is het aanbestedingsdocument te vinden.

Omdat het een aanbesteding betreft zal er vanuit de gemeente vanaf nu niet ingegaan worden op
verzoeken om initiatieven gezamenlijk af te stemmen op het beleid dan wel het aanbestedingsdocument,
om zo iedereen gelijke kansen te geven. Het is wel mogelijk om vragen te stellen. Zonder verzoek
daartoe worden reeds ingediende initiatieven/plannenlverzoeken niet meegenomen in de aanbesteding.
Ik raad iedere geïnteresseerde aan om zijn of haar initiatief af te stemmen op het
aanbestedingsdocument om zo tot een kansrjker initiatief te komen, ook omdat er een aantal
aanvullende eisen worden gesteld waar een initiatief aan moet voldoen.

Ik merk verder op dat de Provincie Flevoland nog enkele vragen heeft gesteld aan de gemeente
Zeewolde inzake het landschapsaspect. Het kan zijn dat op dit punt nog wijzigingen volgen. Dit heeft
vermoedelijk geen effect op de weging van dit aspect binnen de aanbesteding. Zonder tegenbericht kan
ook voor het aspect landschap vooralsnog uitgegaan worden van hetgeen omschreven staat in dit

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in ontwikkeling zijnde
zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is de derde procesupdate ten aanzien van wat de gemeente
Zeewolde wil met de pilot zonneparken op agrarische gronden â 25 ha.

Zoals aangekondigd is er vandaag nieuws te melden. De gemeente heeft de voorbereidingen afgerond
voor wat betreft de aanbesteding van de pilot zonneparken op landbouwgrond â 25 ha. Er is een
aanbestedingsdocument opgesteld welk nog deze week verstrekt zal worden. De aanbesteding is
openbaar. Om mee te dingen naar een plekje in de pilot zal u uw initiatief kenbaar moeten maken via
een principeverzoek per mail aan mij voor vrijdag 3 mei 2019 om 17.00u. Nadere informatie volgt in
de vorm van het aanbestedingsdocument.

3

—
beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

Op di 2apr.2019 om 17:18 schreef
Goedendag,

Met vriendelijke groet,

‘zeewo1de.nl>:
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beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

Op do 28 mrt. 2019 om 17:05 schr
Goedendag,

lde.nl>:

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het in ontwikkeling zijnde
zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is de tweede procesupdate ten aanzien van wat de gemeente
Zeewolde wil met de pilot zonneparken op agrarische gronden â 25 ha.

Dinsdag 2 april aan het eind van de middag verwacht ik meer uit de doeken te kunnen doen over hoe
de gemeente Zeewolde de pilot zonneparken op landbouwgrond wil aanvliegen. Ik vraag dus nog even
geduld. Naar verwachting zijn geïnteresseerde initiatiefnemers na deze datum gedurende de maand
april aan zet. Hier komt dus waarschijnlijk 2 april meer duidelijkheid op.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

H&1*

1O.2.e. Wob (zeewolde.nl>:

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalf jaar interesse heeft getoond bij het in

ontwikkeling zijnde zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde. Deze mail is een procesupdate ten aanzien

van wat de gemeente Zeewolde wil met de pilot zonneparken op agrarische gronden â 25 ha.

Sinds mijn vorige mail kan ik u mededelen dat de gemeente Zeewolde intern hard aan het werk is om de pilot
in goede banen te leiden. Inmiddels hebben is een aanpak op hoofdlijnen bekend, maar nog niets definitief, In

die hoedanigheid kan ik ook nog niks definitiefs met u delen. Wel staat vast dat de vele geïnteresseerde

partijen allen de mogelijkheid krijgen om hun plannen met de gemeente te delen en dat de gemeente de
selectie zal gaan maken welke plannen in aanmerking komen voor de pilot. De basis waarop de gemeente

deze selectie gaat maken wordt nog aan de voorkant met u gecommuniceerd. Ik verwacht begin april nadere
informatie te kunnen verschaffen.

Nog steeds is het zo dat de gemeente Zeewolde ernaar streeft om initiatieven tijdig te behandelen voor de
SDE(+) najaarsronde van 2019. De gemeente kan echter niet garanderen dat dit lukt.

Met vriendelijke groet,

4

Op vr 15 mrt. 2019 om 15:19 schreef
Goedendag,
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beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel

Op vr 22 feb. 2019 om 13:17 schreef
Goedendag,

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel

10.2e. Wob @zeewolde.nI>:

U ontvangt deze mail omdat u of uw bedrijf afgelopen anderhalfjaar interesse heeft getoond bij het
in ontwikkeling zijnde zonneparkenbeleid in de gemeente Zeewolde.

Gisteravond is na een stevige discussie in de Raad beleid op grondgebonden zon vastgesteld. Het
initiële voorstel vanuit het college is daarbij door het college zelf aangepast en dat heeft geleid tot
bijgevoegd besluit. Op https://ris2.ibabs.eulAgendalDetails/Zeewolde/b89c1 d55-c4fb-4fb5 -bed4-
c244af0993ed onder agendapunt 12 vindt u de overige relevante stukken.

Initiatieven buiten landbouwgronden waren al mogelijk. Met dit besluit kan tot 25 ha in de vorm
van meerdere, van elkaar verschillende, pilots ingevuld worden op landbouwgrond in de
zoekgebieden.

Omdat dit besluit op 25ha aan pilots op agrarische gronden onverwacht is en per direct mogelijk
gemaakt wordt, wordt intern nu beraad op hoe we dergelijke pilots in willen vullen. Hiertoe volgt
nog een aanvullende mail. Bij deze pilots koersen we aan op vergunning in 2019, bij voorkeur nog
voor de SDE najaarsronde. Dat betekent tevens dat de zich van elkaar onderscheidende initiatieven
die mee willen in de pilots concreet moeten zijn in maart 2019.

5



Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Beste en,

hartelijk dank voor de introductie.

, wij komen heel graag z.s.m. bij jullie langs om kennis te maken, het plan te introduceren en de te volgen
procedure te bespreken. Is het mogelijk hiervoor een overleg begin volgende week in te plannen?

Met vriendelijke groet,

Sunvest

M
@sunvest.nl

aarss 37, 3542 DM, Utrecht

From:
Sent: Wednesday, July 10, 2019 11:21 AM
To:

0.2e. WobCc:

__________

1 Sunvest;
Subject: Re: Tender zonnepark SBB

Hallo

Zie mailconversatie onder dit bericht. Zonnepark van SBB kan volgende fase in. Ik vermoed
Omgevingsvergunningaanvraag, of anders eerst nog principeverzoek op basis van projectplan. Pak jij dit verder op
met bijbehorende coördinatie? Het lijkt mij goed om in ieder geval een startoverleg te hebben met Sunvest zodat de
gemeente ook kennis kan maken met het initiatief.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

Op di 9 jul. 2019 om 16:05 schreef @staatsbosbeheer.nI>:

Beste

10 juli 2019 11:36

- Algemeen 1 Sunvest
[Zonnewoud] Startoverleg Sunvest - Gemeente Zeewolde



Zojuist hebben we het verificatiegesprek met Sunvest gehad voor de zonneweide in Zeewolde. En is ook bekend
dat er geen bezwaren zijn binnengekomen van de 4 andere inschrijvers. Kortom, we kunnen aan de slag!

Hierbij koppel ik jou aanIL19die projectleider is namens Sunvest. Mag ik jou vragen om hem naar de juiste
collega’s binnen de gemeente te sturen voor de verdere procedure? Het is zaak om nu zsm aan de slag te gaan.

—
Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland Groenewoudseweg 7 1 3896 LS Zeewolde
M

r

Hallo

Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/VjXti3

Ik ga einde van de week ook communiceren met de externe beoordelingsgroep.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

1 www.staatsbosbeheer.nl
Dosbeheer 1 staatsbosbeheeri 1 staatsbosbeheer

.2.e. W

Aan:

Van

______

@zeewolde.nI]
Verzonden: woensdag 3 juli 2019 18:00

.2.e. V’

Onderwerp: Tender zonnepark SBB
@staatsbosbeheer.nl>

2
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Ik heb dusver al Vrij lang niets meer vernomen van de aanbesteding van jullie zonnepark in het bos. Hoe staat het
ermee?

Met vriendelijke groet,

—
beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

Disclaimer Nederlands English

3
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Van:
Verzonden:
Aan:
CC:

Onderwerp:

Beste

Ik merk hierbij nog op dat de fracties over het algemeen tegelijkertijd overleggen dinsdagavond. Ze
allemaal te woord staan, indien uitgenodigd, zal waarschijnlijk niet lukken.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

Op vr 1 nov. 2019 om 16:55 schreef Sunvest (sunvest.nl>:

Beste

Hartelijk dank voor het onderstaande bericht en het uitzoeken van de mogelijkheden om aanvullende
informatie te delen met de Zeewolder raadsleden.

Wij zullen aanstaande maandag een document delen waarin wij aanvullende informatie verstrekken over
het initiatief gezien de specifieke discussiepunten tijdens de commissievergadering. Wij zullen dit
document delen met de fractievoorzitters (dank voor het delen van de mailadressen), en ter informatie met
de griffie. Tevens zullen wij in het document aangeven dat wij graag willen langskomen bij de
fractievergaderingen om eventuele vragen van de fracties te beantwoorden, het zal uiteraard aan de fracties
zijn of zij ons willen uitnodigen.

Met betrekking tot de suggesties, hartelijk dank hiervoor en genoteerd. Wij zullen deze meenemen in de
uitwerking van het document.

____________

ïzeewoIde.nI>
1 november 2019 21:43

1

rormeren over

1; Communicatie (ZWD); Griffie (ZWD)
Wob

bosbeheer

Met vriendelijke groet en een fijn weekend toegewenst.
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From1’ (zeewolde.nl>
Sent: Friday, November 1,20193:19 PM
To: Zonnewoud Sunvc

_______

— nl>; @zeewolde.nl>
Subject: Raadsleden informeren over Zonnewoud door Sunvest/Staatsbosbeheer

Beste,

Op verzoek van deze mail. Ik heb voor Sunvest nagetrokken wat de mogelijkheden zijn om
Zeewolder Raadsleden aanvullend te informeren over het Sunvest-initiatiefZonnewoud. De volgende
mogelijkheden bestaan er en zijn ook mogelijk voor SBB:

- Het is mogelijk om een document met aanvullende informatie te verstrekken. Dat kan gericht naar
fractievoorzitters of raadsbreed via de griffie (giffie(zeewolde.nl). Deze zal niet geagendeerd worden
tijdens de Raadsvergadering, maar de fracties kunnen de informatie eventueel wel meenemen in hun
afweging.

- Het is mogelijk dat Sunvest het aanbod doet aan fractievoorzitters om in een gesprek zaken toe te lichten.
Dat kan dat vanuit praktische overwegingen het beste gebeuren aankomende dinsdagavond tijdens de
fractievergaderingen. Sunvest moet wel uitgenodigd worden door een fractie om daadwerkelijk langs te
kunnen komen om iets te vertellen.

- Het is mogelijk om (nogmaals) in te spreken tijdens de Raadsvergadering donderdag 07-11 (aanmelden
bij griffie).

Bijgevoegd heb ik een document met contactgegevens van de verschillende fractievoorzitters.

Sunvest

M

@sunvest.nl

Maarssenbroeksedijk 37, 3542 DM. Utrecht

Cc:I

_____

r.nl>; Communicatie (ZWD)
n1>; Griffie (ZWD) <riffie(zeewolde.n1>;

2
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Vervolgens voel ik mij genoodzaakt om het volgende op te merken. Formeel gezien zal de gemeente
neutraal beoordelen over dit plan, ongeacht hoe goed of wenselijk het binnen de duurzaamheidsambities
valt. Feit is dat dit plan strijdig is met bestaand beleid. De gemeente zal een afweging maken op locatie en
plan. Wie de initiatiefnemer van het plan is, moet daarbij geen verschil maken.

Verder vraag ik aandacht voor het volgende:

https ://www.omroepflevoland.nl/nieuws/1 75444/ruim- 1 -000-mensen-tegen-recreatief-zonnepark-in-
horsterwold

Wij constateren dat in dit item van omroep flevoland informatie toch wel een beetje geframed wordt in het
nadeel van het initiatief. Het lijkt ons gepast dat indien de initiatiefnemer (SBB) dit ook zo ziet, zelf
hierover in gesprek gaat met omroep flevoland.

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel:

hebbende constateer ik wel 1.1.Wob

1 1

3
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1O.2.e. Wob

Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Best,

donderdag 2 april 2020 12:49
.e.

1û2. Wnb

@sunvest.nI>

Zonnewoud 1 Sunvest
RE: [Zonnewoud] Concept-nota zienswijzen

Lijkt mij prima om dit eruit te halen. Deze reactie was bedoeld op het statement van dat omwonenden niet
gehoord worden (omwonenden willen geen zonnepark), dus dat er geen voldoende participatie is geweest. Het
klopt dat Sunvest verantwoordelijk is voor de communicatie omtrent het initiatief. Echter is het aan de gemeente
om beleid op te stellen dat zonneparken al dan niet mogelijk maakt. Als initiatiefnemer wordt er ingegaan op beleid
van de gemeente, waarbij de gemeente Zeewolde aangeeft dat het de komst van enkele zonneparken wil faciliteren.
Het is dan ook niet aan ons om te communiceren met omwonenden over of er zonneparken moeten komen in de
gemeente, dit is aan de gemeente. Wij communiceren uiteraard wel over de invulling van ons initiatief.

Wat hiernaast niet terug komt beantwoording van de zienswijze, is dat het hier gaat om een aanbesteding in de
vorm van een beauty contest. Sunvest heeft ingeschreven op de aanbesteding van Staatsbosbeheer met een
projectvoorstel en ontwerp. Dit ontwerp is door Staatsbosbeheer gekozen, en Sunvest is hiermee verplicht om dit
ontwerp te realiseren. Wij hebben omwonenden de kans gegeven om mee te denken over de uitwerking van de
plannen middels de inloopavond, echter is het niet meer mogelijk het project opnieuw te ontwerpen middels een
participatietraject, aangezien wij verplicht zijn naar Staatsbosbeheer om het project zoals ingediend te realiseren.
De participatiemogelijkheden moeten bij een dergelijke traject dus in de aanbestedingsfase liggen (en dit heeft
Staatsbosbeheer gedaan door verschillende organisaties en omwonenden de inschrijvingen te laten beoordelen).
Wellicht is het goed dit nog op te nemen in de beantwoording van de zienswijze.

Maarssenbroeksedij: 37, 3542 DM, Utrecht

Met vriendelijke groet,

Sunvest

@sunvest.nl

From:
Sent: Thursday, April 2, 2020 12:32 PM

1 Sunvest
Zonnewoud 1 Sunvest

Subject: Re: [Zonnewoud] Concept-nota zienswijzen

Te
Cc 0.2.e, Wo

DaF en,

Bedankt voor jullie reacties. Ik heb het meegenomen.

De onderstreept toevoeging var “In deze fase gaat de communicatie dus over de projectuitwerking en niet
langer over de wenselijkheid van de komst van het zonnepark” laat ik achterwege. De principebereidheid is genomen
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door het college, niet door de raad / omwonenden / belanghebbenden. Ook zij mogen nog wat vinden van de
wenselijkheid. Overigens, ook het college is onder voorwaarden in principe akkoord. Dat zijn ook ruimtelijke
voorwaarden. Daarom neem ik de onderstreepte zinsnede niet op.

Met vriendelijke groet,

Gemeente Zeewolde

Afdeling Ruimte

Adviseur Omgevingsbeleid

telefoon -

e-mail- @zeewolde.nl

werkdagen .2.e. V

Post Postbus 1, 3890 AA Zeewolde
bezoek Raadhuisplein 1, 3891 ER Zeewolde
telefoon 036-5229522
e-mail info@zeewolde.nl
website www.zeewolde.nl
twitter @gemzeewolde

Op wo 1 apr. 2020 om 12:00 schreef 1 Sunvest@sunvest.nl>:

Best

Zie bijgevoegd mijn commentaar en inputs op de concept nota-zienswijze.

Groet,

Sunvest

@sunvest.nl

Maarssenbroeksedijk 37, 3542 DM, Utrecht

2



0.2.e. WFrom
Sent: Tuesday, March 31, 2020 5:12 PM
To: @staatsboseneei
Subject: Concept-nota zienswijzen

Dag en

In de bijlage treffen jullie de concept-nota zienswijzen.

Graag v66r maandag jullie reactie.

Alvast dank!

Met vriendelijke groet,

Gemeente Zeewolde

Afdeling Ruimte

Adviseur Omgevingsbeleid

telefoon:

e-mail: @zeewolde.nl

werkdagen

post Postbus 1, 3890 AA Zeewolde
bezoek Raadhuisplein 1, 3891 ER Zeewolde
telefoon 036-5229522
e-mail info@zeewolde.nl
website wwwzeewolde.nl
twitter @gemzeewolde

@zeewolde.nl>

1 Sunvest1Wsunvest.nl>

3
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bij lagen:

woensdag 22 april 2020 15:01

FW: Concept-nota zienswijzen
Nota van zienswijzen.docx

Bijlage openbaar gemaakt in deelbesluit 1, bijlage 2
document 11.

Niet de alLerLaatste versie, maar weL bijna!

Van:
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 17:12
Aan: WOL

Onderwerp: Concept-nota zie nswijzen

nu

In de bijLage treffen jullie de concept-nota zienswijzen.
Graag v66r maandag jullie reactie.
Alvast dank!

Met vriendelijke groet,

Gemeente Zeewolde

AfdeLing Ruimte

Adviseur Omgevingsbeteid

teLefoon:

werkdagen: ).2.e. Wo’

Zeewold e

post Postbus 1, 3890 AA Zeewolde
bezoek Raadhuisplein 1,3891 ER Zeewolde
telefoon 036-5229522
e-mail infozeewo1de.n1
website www.zeewolde.nl
twitter C,gemzeewo1de

e- maiL: J.2.e. V zeewoLde. nL
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10.2.e. Wob

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bij lagen:

Beste allen,

Sunvest@sunvest.nl>
donderdag 14 mei 2020 10:54
Zonnewoud 1 Sunvest

02 F[Zonnewoud] lnspraa
200514 Definitieve verklaring van geen bedenkingen_inspraaknotitie Brouwer.pdf

Zojuist heb ik telefonisch overleg met de Griffie in Zeewolde gehad. Dhr zal vanavond niet inspreken, maar
heeft een inspraaknotitie toegestuurd die aan de stukken is toegevoegd (zie bijgevoegd). Dit is geen inhoudelijke
reactie, maar enkel een respons op zijn zienswijze, die volgens hem niet correct is beantwoord. Deze notitie is in
ieder geval geen opzet naar een inhoudelijk negatieve discussie over het project in de commissie.

Met vriendelijke groet,

Sunvest

M -

@sunvest,nl
Maarssenbroeksedijk 37, 3542 DM, Utrecht



Zeewolde, 14 mei 2020.

Aan Commissie Bestuur Ruimte en Samenleving van de Gemeente Zeewolde

Betreft: Inspreken in uw vergadering van 14 mei 2020.

Agendapunt 8. Inzake verklaring van geen bedenkingen zonnepark Groenewoudseweg.

Geachte dames en heren,

Uit praktische overwegingen spreek ik hiermee schriftelijk in bij dit agendapunt.

Ik heb kennis genomen van de nota van zienswijzen, mij toegezonden met de brief van Burgemeester
en Wethouders dd. 29 april 2020, alsmede van het concept raadsvoorstel. De in de nota opgenomen
reacties op mijn zienswijze kan ik niet onderschrijven en die neem ik dan ook voor kennisgeving aan.

Mijn zienswijze is duidelijk en ik handhaaf deze onverkort. Ik ga hem ter wille van de beschikbare
tijd niet herhalen.

Ik heb vastgesteld dat het college in de nota niet alleen mijn zienswijze aan uw raad behandelt, maar
ook mijn zienswijze m.b.t. de ontwerp omgevingsvergunning. Dat is niet alleen voorbarig en
verwarrend, het is duidelijk niet conform een correcte afhandeling van bedoelde stukken, welke
dienen te worden behandeld door de instantie waaraan ze gericht zijn. Mijn zienswijze wordt
daarmee onvoldoende rechtgedaan.

Aangezien een punt van de nota van zienswijzen essentieel is citeer ik uit reactie 2: “Zoals in de
ruimtelijke onderbouwing is aangegeven past de ontwikkeling binnen de visie ruimtelijke inpassing
grondgebonden zon Zeewolde”

In de visie staat duidelijk dat u als raad de afweging kunt maken waarbij gekozen kan worden uit de
verschillende scenario’s van de visie. In die scenario’s is de door het college voorgenomen
ontwikkeling NIET opgenomen. Ik verwijs u hiervoor nogmaals naar bijlage 1 van de visie.

Het is dan ook onbegrijpelijk dat het college in haar nota van zienswijzen onder reactie 2 zegt
“Daarmee is de voorgenomen ontwikkeling in overeenstemming met de visie.” Op geen enkele wijze
heeft het college die reactie getoetst aan wat er in de scenario’s staat. Stilzwijgend gaat men er
volledig aan voorbij.

In bijlage 1 van de visie is in het scenario “in de gesloten rand” meer dan voldoende ruimte om
grondgebonden energie te realiseren, ook met functies als natuur niet vallend binnen het
natuurnetwerk Nederland.

Ik dank u voor uw aandacht.



11

Van:
Verzonden: dinsdag 19 mei 2020 14:56
Aan:
Onderwerp: Email raad Zeewolde Zon newoud

Ha

Voor de snelheid versturen we het per email. Hoor graag wat je denkt!

Beste griffie,

Naar aanleiding van de raadscommissie op 14 mei jL. en de bespreking van het Zonnewoud stuur ik u deze emaiL.
Tijdens deze commissie vergadering is de vraag gesteld waar de toezegging van Staatsbosbeheer is gebleven om
de financiële baten van het Zonnewoud ook Lokaal in ZeewoLde in te zetten in bos- en natuurbeheer. Met deze
email wil ik hier meer duidelijkheid over geven.

De financiële baten van het Zonnewoud zijn heel erg welkom in Zeewolde. In de huidige tijd van essentaksterfte
en dalende inkomsten uit hout, is het voor Staatsbosbeheer een uitdaging om alle natuur en recreatieve
voorzieningen op kwalitatief hoogwaardig niveau te blijven beheren. Naast de kosten die we in de gebieden zelf
hebben, zijn er ook salariskosten, afschrijving van gebouwen, autokosten etc. Dit staat nog los van het groot
onderhoud wat we hebben aan het speelbos en de fietspaden. Kortom, de baten die we ontvangen van het
Zonnewoud zetten we graag in voor het beheer van de gebieden in Zeewolde!

De financiële administratie van Staatsbosbeheer is ingewikkeld en het is lastig om snel te berekenen wat precies
is toe te schrijven aan één gebied. Daardoor zijn we heLaas niet in staat om hierover een boekhouding bij te
houden.

Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben!

Met vriendelijke groet,

Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland 1 Groenewoudseweg 7 1 3896 LS Zeewolde
M

@staatsbosbeheer.nl www.staatsbosbeheer.nI
@staatsbosbeheer 1 11 facebook.com/staatsbosbeheer U staatsbosbeheeri 1 staatsbosbeheer

Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/VXti3



1O.2.e. Wob

Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Hallo allen,

suggestie:

Beste griffie,

@zeewolde.nI>
woensdag 20mei 2020 10:12

fl 2 Wn

____________

Sunvest; Zonnewoud 1 Su
Re: Toezegging SBB bij Zonnewoud

Naar aanleiding van de raadscommissie op 14 mei jl. en de bespreking van het Zonnewoud stuur ik u deze email.
Tijdens deze commissie vergadering is de vraag gesteld waar de toezegging van Staatsbosbeheer is gebleven om
de financiële baten van het Zonnewoud ook lokaal in Zeewolde in te zetten in bos- en natuurbeheer. Met deze
email wil ik hier meer duidelijkheid over geven.

De financiële baten van het Zonnewoud zijn heel erg welkom in Zeewolde. In de huidige tijd van essentaksterfte
en dalende inkomsten uit hout, is het voor Staatsbosbeheer een uitdaging om alle natuur en recreatieve
voorzieningen op kwalitatief hoogwaardig niveau te blijven beheren. De kule,, vuri uri Ler,ei,,bel,eer i11eri
riuîrielijk niet uiteen in liet (JinCLt tklilbure wenk L’uit er, ,niuur betuuni vuk uit ,ulu,i,kv,ten,, ufsLi,nIjvin,y VU,,

yebuuwen,, uuLuku1eni dc. DuunLiij kunil nuy liet t,uctunele unIcknliuuLJ VuIl beheer intensieve ,ecneutieye
vuuriernriyeni zijub liet peelbu3 en Jefie1pudeni. Kortom, de baten die we ontvangen van het Zonnewoud
zetten we nuuy in voor het beheer van de gebieden in Zeewolde!

Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Beleidsmedewerker Duurzame Energie
Tel:

Op wo 20 mei 2020 om 10:05 schreef (a),staatsbosbeheer.nl>:

Hol



Wat we eigenlijk met de maiL zeggen is dat 100% ook voor 25 jaar in Zeewolde blijft. Door essentaksterfte en
dalende houtinkomsten hebben we andere inkomsten nodig en dat zijn deze. Het kLopt dat de inkomsten ook
gebruikt gaan worden voor salarissen en andere kosten (voor de boswachters in Zeewolde), die zijn ook nodig
om Staatsbosbeheer in Zeewolde draaiende te houden. Zeewotdenaren hebben daar wat aan, want dan blijven
de gebieden goed beheert, ook voor de toekomst. We hebben in Flevoland de komende jaren een tekort van 5
miljoen euro door de essentaksterfte (een kwart daarvan is nodig in Zeewolde), dat moet op een bepaaLde
manier opgelost worden.

Het is niet mogelijk om toezeggingen te doen dat we allerlei mooie nieuwe projecten gaan starten met dit geld.
Dat is simpelweg niet mogelijk.

Ik kan de mail wat simpeler maken en aangeven dat het grootste deel van het geld in Zeewolde blijft zonder uit
te wijden. Maar ik ga geen dingen verzinnen die we niet waar kunnen maken.

Groet,

Van: Sunvest l. @sunvest.nl]
Verzonden: woensdag 20 mei 2020 09:49
Aan:’ @staatsbosbeheer.nI>; @zeewolde.nl>; Zonnewoud 1
Sunvest 1 Â’Ll@sunvestnI>
CC: zeewolde.nl>
Onderwerp: RE: Toezegging SBB bij Zonnewoud

Ho i

Ik begrijp dat het moeilijk is om toezeggingen te doen op dit gebied, maar ik heb niet het gevoel dat het
onderstaande meer zekerheid geeft. Het gevoel onder de Zeewoldenaren is dat zij iets zouden moeten terugkrijgen
voor het toestaan van het Zonnewoud op deze locatie. Uit onderstaande mail lijkt wel alsof SBB aangeeft dat de
baten gebruikt zullen worden voor salaris, afschrijving en autokosten. Ik denk dat de D66 dit onderwerp heeft
aangestipt, juist om dit te voorkomen (al begrijp ik natuurlijk best dat jullie daar inkomsten voor nodig hebben) en
om vast te leggen dat met de inkomsten iets gedaan gaat worden waar ook Zeewoldenaren iets aan hebben. In
eerder bericht gaf jij nog aan het zeker is dat ten minste de eerste 5 jaar 100% van de inkomsten terugvloeien naar
Zeewolde, is dat niet iets dat behouden kan blijven (met uitleg waarom dit voor 25 jaar niet realistisch is)?

Met betrekking tot het delen van de informatie. Het is handiger dit als document naar de griffie te sturen met de
vraag of dit bij het dossier gevoegd kan worden. Een losse email zal niet worden toegevoegd aan de documenten
voor de raad.

Met vriendelijke groet,

2
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Sunvest

@sunvest.nI

Maarssenbroeksedijk 37, 3542 DM, Utrecht

Sent: Wed nesday, May 20, 2020 9:37 AM
To 1 Sunvest @sunvest.nI>;

291@sunvest.nI>
@zeewolde.nI>

Subject: RE: Toezegging SBB bij Zonnewoud

nl>

O.2.e. Wob @zeewoIde.nI> Zonnewoud j Sunvest

Onderstaande mail stuurti

Beste griffie,

vandaag aan de griffie:

Naar aanLeiding van de raadscommissie op 14 mei jL. en de bespreking van het Zonnewoud stuur ik u deze
email. Tijdens deze commissie vergadering is de vraag gesteLd waar de toezegging van Staatsbosbeheer is
gebLeven om de financiëLe baten van het Zonnewoud ook LokaaL in ZeewoLde in te zetten in bos- en
natuurbeheer. Met deze email wil ik hier meer duideLijkheid over geven.

De financiële baten van het Zonnewoud zijn heeL erg weLkom in Zeewolde. In de huidige tijd van essentaksterfte
en daLende inkomsten uit hout, is het voor Staatsbosbeheer een uitdaging om aLLe natuur en recreatieve
voorzieningen op kwaLitatief hoogwaardig niveau te blijven beheren. De kosten van ons terreinbeheer zitten
namelijk niet alleen in het direct zichtbare werk buiten maar bestaan ook uit salariskosten, afschrijving van
gebouwen, autokosten etc. Daarbij komt nog het structureLe onderhoud van beheer intensieve recreatieve
voorzieningen zoaLs het speelbos en de fietspaden. Kortom, de baten die we ontvangen van het Zonnewoud
zetten we graag in voor het beheer van de gebieden in Zeewotde!

3
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Ik hoop u hiermee vo[doende geïnformeerd te hebben.

Groet,

Van: 1 Sunvest 1 @sunvest.nhl
Verzonden: dinsdag 19_mei 2020 17:05
Aa
Su

10.2.e. Wob
- 10.2.e.Wob PI)M:4* i

‘Wob

aatsbosbeheerni>;

@zeewolde.nl>
Onderwerp: RE: Toezegging SBB bij Zonnewoud

1O.2.e. Wob @zeewolde.nI>; Zonnewoud 1

Bestf

Dank voor onderstaand bericht. Ik begrijp dat het moeilijk is om de toezegging voor een periode van 25 jaar te
doen. Hiernaast moeten wij wel zorgen dat wij de partijen die tot nu toe positief zijn geweest over het initiatief
positief houden. Het lijkt mij dus van belang dat wij een dergelijke toezegging toesturen aan de griffie, zodat het
document onderdeel wordt van het dossier voor de raadsvergadering.

Wanneer is het voor jullie mogelijk dit document op te leveren?1 ik neem aan dat dit document tot volgende
woensdag kan worden toegevoegd aan het dossier middels de griffie?

Met vriendelijke groet,

Sunvest

@sunvest.nl

Maarssenbroeksedijk 37, 3542 DM, Utrecht

M.

cc

4
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I@zeewolde.n1>
Subject: F.E: Toezegging .... bij Zonnewoud

Zojuist overleg gehad met hierover. Het is heet lastig om hier harde toezeggingen over te doen,
zeker op schrift. We kunnen hierover namelijk geen boekhouding bijhouden. Wel geeft an dat we zeker
de komende 5 jaar ioo% van de inkomsten terug zullen laten vloeien naar ZeewoLde, omdat we ook weten dat
er voldoende zaken spelen die extra financiering vragen (essentaksterfte, teruglopen van houtopbrengsten,
etc.). Wat lastig is, is om op schrift te stellen dat het de komende 25 jaar 100% in Zeewolde zal blijven. Dat is een
hele grote periode om voor ons te overzien.

Het is dus even zoeken waar partijen tevreden mee zijn. Het is overigens wel 100% zeker dat het geld in
Flevoland blijft, misschien is dat al een geruststelling? Ik ga morgen in overleg met onze communicatieadviseur
iets op papier zetten, en als jullie nog tips hebben voor mijn dilemma heel graag!

Met vriendelijke groet,

Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland 1 Groenewoudseweg 7 3896 LS Zeewolde
M -

@staatsbosbeheer.nl 1 www.staatsbosbeheer.nI
l. @staatsbosbeheer flfacebook.com/staatsbosbeheer 1 Dstaatsbosbeheerl 1 staatsbosbeheer

Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/ViXti3

From: 2.e. ‘ @staatsbosbeheer.nl>
Sent: Monday, May 18, 2020 5:04 PM

zeewolde.nl>; Zonnewoud 1 Sunvest 10.2e. Wob

Beste

@sunvest.nl>;

5
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Van: @zeewolde.nl]
Verzonden: donderdag 14 mei 2020 21:23
Aan: Zonnewoud 1 Sunvest @sunvest.nl>; - @staatsbosbeheer.nI>;

@staatsbosbeheer.nl> Rf(

@zeewolde.nl>
Onderwerp: Toezegging SBB bij Zonnewoud

Beste,

zojuist is Zonnewoud in de Commissie BRS van Zeewolde geweest. Dat ging zoals we hadden verwacht.
We zien dat D’66 positief blijft, maar wel vraagt waar de toezegging van Staatsbosbeheer is gebleven om
de financiële baten van het park ook lokaal in Zeewolde in te zetten in bos/natuurbeheer. Deze toezegging
hebben we inderdaad nog niet heel stevig ‘binnen’. Wij zien deze toezegging graag nog voor de komende
Raadsvergadering 2 1-05-2020 schriftelijk tegemoet om zo D’66 het comfort te kunnen bieden om voor te
blijven stemmen.

Mijn inschatting van de Raad is dat de stemverhouding gehandhaafd blijft. Het ziet er dus hoopvol uit,
maar blijft wel spannend.

Met vriendelijke groet,

—
Beleidsmedewerker Duurzame Energie
Tel:

Disclaimer Nederlands English

Discialmer Nederlands English

Disclaimer Nederlands English
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AanvuLLende overige documentatie

Doc.nr. Doc.naam Datum Document (deeLs)
verstrekt?

1 MaiL cor. Zonneweide Staatsbosbeheer in ZeewoLde 15-04-2019 Ja, deeLs
2 Mail cor. VoorLopige gunning 19-04-2019 Ja, deels
3 MaiL cor. VoorLopige gunning 26-04-2019 Ja, deeLs
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Van: Erik van de Beld <EvdB@tomingroep.nl>
Verzonden: maandag 15april 2019 14:49
Aan:
Onderwerp: RE: Zonneweide Staatsbosbeheer in Zeewolde

Ik kom als raadlid van de ChristenUnie

Van:
Verzonden: maandag 15 april 2019 14:02
Aan: Erik van de Beld
Onderwerp: RE: Zonneweide Staatsbosbeheer in Zeewolde

Beste Erik,

Dat is goed om te horen! Mag ik vragen in welke hoedanigheid je er bij zit? Vanuit een Organisatie of als
geïnteresseerde inwoner?

Je mag je om 10.00 uur me[den aan de Groenewoudseweg 7 te Zeewolde.

Met vriendelijke groet,

Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland Groenewoudseweg 7 1 3896 LS Zeewolde
M

- @staatsbosbeheer.nl www.staatsbosbeheer.nI
- @staatsbosbeheer 1 Ufacebook.com/staatsbosbeheer 1 astaatsbosbeheerl 1 fstaatsbosbeheer

10.2.e Wob

Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/VjXti3

Van: Erik van de Beld [mailto:EvdB@tomingroep.nl]
Verzonden: maandag 15 april 2019 13:49

@staatsbosbeheer.nl>
Onderwerp: FW: Zonneweide Staatsbosbeheer in Zeewolde

Dag

Graag ben ik er 17 april bij, waar kan ik mij om 10:00 uur melden?

Met vriendelijke groet,

Erik van de Beld

1
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Hoofd Bedrijfsbureau

TÔMIN
GROEN

Tom ingroep B.V.
Bezoekadres: Franciscusweg 359, Hilversum

Bolderweg 41, Almere
T: +31 (0)6 15 83 36 60
E: evdb@tomingroep.nl
1: www.tomingroep.nI

Van: Erik van de Beld <e.vandebeld@zeewolde.nl>
Verzonden: zondag 14 april 2019 11:29
Aan: Erik van de Beld <EvdB@tomingroep.nl>
Onderwerp: Fwd: Zonneweide Staatsbosbeheer in Zeewolde

Doorgestuurd bericht
Van: @zeewolde.nl>
Datum: vr 5 apr. 2019 om 17:01
Onderwerp: Fwd: Zonneweide Staatsbosbeheer in Zeewolde
Aan: Erik van de Beld <e.vandebeld@zeewolde.nl>

Hallo Erik,

Zoals zojuist besproken de uitnodiging van SBB. Meld je jezelf aan indien je komt?

Met vriendelijke groet,

beleidsmedewerker duurzaamheid
Tel

1
Forwarded message

Van: @staatsbosbeheer.nl>
Date: vr 5 apr. 2019 om 14:59
Subject:_Zonneweide_Staatsbosbeheer in Zeewolde

@zeewolde.nI>To v.

Beste allen,

2



Staatsbosbeheer is op zoek naar locaties in haar terreinen voor zonneweides. Dit doen we om verschillende
redenen we willen een bijdrage leveren aan duurzame energie en deze (tijdelijke) zonneweides kunnen een
oplossing zijn voor het financieringstekort wat ontstaat door essentaksterfte. Inmiddels zijn de plannen voor één
zonneweide in Lelystad heel concreet. Daarnaast kijken we naar meer locaties en we hebben een aantal
denkrichtingen hebben. De zonneweides die we realiseren of mogelijk gaan realiseren hebben een aantal
kenmerken:

1. Ze liggen niet in het NNN.

2. Ze zijn ecologisch ingericht.

3. Waar mogelijk hebben ze ook een recreatieve functie.

Een volgende locatie die nu naar boven komt is één van de kavels die in het kader van het project ‘Bos zoekt
ondernemer’ is aangewezen om een ondernemer op te laten landen aan de rand van het Horsterwold. Deze kavel is
jaren geleden uit de NNN gehaald en er ligt een wijzigingsbevoegdheid op het bestemmingsplan. Kortom, provincie
en gemeente hebben ook meegewerkt in dit project. Op de betreffende kavel staat geen bos en het ligt relatief
dichtbij Zeewolde. Dit maakt het naar onze mening geschikt om ook een combinatie met recreatie te gaan zoeken.

Graag willen we als Staatsbosbeheer samen met externe partijen en bewoners een goede exploitant vinden. We
hebben een leidraad opgesteld waar een aantal randvoorwaarden in staan. In de bijlage kunt u deze leidraad
vinden. We vragen aan 5 inschrijvers om hun plannen verder uit te werken.

Graag bespreken we de 5 plannen met u en nodigen u op woensdag 17 april tussen 10.00 en 12.00 uur uit in
Zeewolde om deze inschrijvingen te bespreken. We willen zo veel waar mogelijk gezamenlijk de keuze maken, maar
de uiteindelijke keuze ligt uiteraard wel bij Staatsbosbeheer.

Ik hoor graag of u aanwezig bent op 17 aprill Voor vragen kunt u mij op onderstaande gegevens benaderen.

Met vriendelijke groet,

Accountmanager Flevoland

Staatsbosbeheer
Flevoland 1 Groenewoudseweg 7 1 3896 LS Zeewolde
M -

@staatsbosbeheer.nl 1 www.staatsbosbeheer.nl
@staatsbosbeheer 1 afacebook.com/staatsbosbeheer 1 Dstaatsbosbeheerl 1 IJstaatsbosbeheer
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Magische momenten: Het zit in onze natuur.
Kijk op http://bit.ly/VIXti3

Disclaimer Nederlands English

*************************** DisclaimerTOMlNGROEP
Op dit e-mail bericht en eventuele bijlagen is de disclaimer van toepassing
die u kunt vinden op de website van Tomingroep:
http://www.tomingroep.nl/disclaimer
Tomingroep BV is geregistreerd bij de Kamer van Koophandel Gooi-, Eem- en
Flevoland onder nummer: 32032606.

Disclaimer Nederlands English

** ** * * Disclaimer TOMINGROEP **** ************ * * *** *

Op dit e-mail bericht en eventuele bijlagen is de disclairner van toepassing
die u kunt vinden op de website van Tomingroep:
http: //www. tomingroep. nl/disclaimer
Tomingroep BV is geregistreerd bij de Kamer van Koophandel Gooi-, Eem— en
Flevoland onder nummer: 32032606.
********************************************************** *********************
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1O.2.e. Wob

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Geachte inschrijver,

1O.2.e. Wob

vrijdag 19april 2019 12:47
1O.2.e. Wob

voorlopige gunning

Hartelijk dank voor alle geweldige inschrijvingen. De keuze is gevallen op Sunvest, die een plan hebben
ingediend voor een “Zonnewoud ZeewoLde” met aandacht voor recreatie, natuur en educatie. Zij hebben een
zonneweide ontworpen met een centrale heuvel middenin het park waar mensen kunnen recreëren. Verder
passen zij uitkijktorens, een kabelbaan, oplaadpunten, informatieborden, informatiepaneel en een app toe en
zorgen voor vruchtdragende planten, noten en paddenstoelen in het terrein. De paden in het terrein hebben
verschillende natuurthema’s.

Hieronder ga ik in op de selectieprocedure en de weging van de kenmerken. Inschrijvers kunnen mij bellen /
mailen als er nog vragen resteren.

Volledigheid van de inschrijvingen:
niet alle inschrijvingen waren direct helemaal volledig (ontbrekende kvk, of een bijlage die niet geopend kon
worden) en één inschrijver had gemotiveerd de overeenkomst niet ondertekend. Een vergeten kvk vind ik geen
halszaak als dat direct wordt hersteld, de overeenkomst bewust niet ondertekenen zal een volgende keer tot
uitsluitsel leiden. Als er onoverkomelijke bezwaren zijn tegen ondertekening van de overeenkomst in de
aangeboden vorm, dan is het goed daar in de inlichtingenronde heel duidelijk over te communiceren. In deze
procedure hebben we alle inschrijvingen als volledig aangemerkt en inhoudelijk beoordeeld.

Retributie:

______

De hoogste inschrijving bedroeg EURde laagste EURÎLIWLIPunten zijn toegekend zoals omschreven in de
leidraad. De laagste retributie ontving 1 punt, de hoogste 10.

Recreatie en Natuur:
De inschrijvingen zijn beoordeeld in twee commissies, een met externe partners en een met alleen medewerkers
van SBB. De commissies bleken het op hoofdlijnen eens te zijn. Staatsbosbeheer heeft het advies van de externe
partners ongewijzigd overgenomen. Bij de beoordeling is er als volgt gekeken:

• Hoe concreter hoe beter, dus als een partij bijvoorbeeld zegt dat er onderzoek zal worden uitgevoerd met
die en die universiteit naar precies die factoren, dan scoort dat beter dan enkel de vermelding dat er
onderzoek zou kunnen worden uitgevoerd.

• Integratie van de zonneweide en de recreatie scoort hoger dan wanneer de functies strikt worden
gescheiden (met een hek)

• Aandacht voor zichtlijnen en een logische ontsluiting worden positief gewaardeerd
• Toepassing van poelen en natuurlijke materialen worden gewaardeerd
• Een concept dat naar verwachting zal leiden tot herhaalbezoek van recreanten, wordt hoger

gewaardeerd dan een ontwerp dat vooral éénmalig aantrekkelijk is. Eén ontwerp was duidelijk
kunstzinniger dan de andere, maar was naar het oordeel van de commissie onvoldoende aantrekkelijk
voor herhaalbezoek.

• Er waren bij enkele ontwerpen vragen over hoe realiseerbaar het was. Dat heeft nu weliswaar niet of
nauwelijks tot minder punten geleid, maar een volgende keer zal daar vermoedelijk scherper op worden
gelet. Daar waar een rol wordt voorzien voor Staatsbosbeheer is het een volgende keer verstandig daar
in de inlichtingenronde naar te vragen. In principe wil Staatsbosbeheer geen rol spelen in de exploitatie
of beheer van het park. Staatsbosbeheer wil in principe geen planten of bomen kweken, verzorgen of
oogsten in het park en wil ook geen rol bij de regulering van de bezoekers. Zo’n rol voor Staatsbosbeheer
is wel bespreekbaar, maar het aanbod van de inschrijver mag daar niet van afhankelijk zijn.

• Vrijwel alle voorstellen bevatten bloemrijke grasmengsels, insectenhotels, bijen en begrazing door
schapen. Aandachtspunten voor Staatsbosbeheer daarbij zijn dat alle toe te passen zaden en planten
door Staatsbosbeheer moeten worden geleverd of goedgekeurd. Wij zijn terughoudend wat betreft het
toestaan van volken honingbijen in onze gebieden en bij begrazing met schapen is ook de precieze
uitvoering (timing, frequentie, fasering, uitrastering) een aandachtspunt. Deze punten hebben overigens
niet tot een andere waardering geleid.
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• Bij de beoordeling is “extreem gescoord”, waarmee ik bedoel dat bijvoorbeeLd een inschrijving misschien
op zichzeLf bezien wel goed is (rapportcijfer 6), maar omdat hij de slechtste is van de vijf, toch geen of
weinig punten ontvangt.

• Per onderdeel konden 10 punten worden gegeven. De laagste score was 8,3 de hoogste 15,2.

Aansluiting:
Twee inschrijvers konden aantonen over een aansluiting te kunnen beschikken, de andere verwezen naar de
mogeLijkheden bij Liander van dit moment. De toegekende punten varieëren van 2-5.

Vervolg
In principe volgt aanstaande woensdag een verificatiegesprek. ALs daar geen verrassingen uit komen, verstuur ik
de definitieve gunningsbeslissing en wordt de overeenkomst gesloten met Sunvest. Ik ben één dag later met dit
bericht dan gepland. U heeft daarom tot uiterlijk aanstaande vrijdag om bij mij bezwaar te maken tegen deze
voorlopige gunning.

Tot slot wil ik u allen heel hartelijk danken voor de goed uitgewerkte inschrijvingen. Ik hoop dat u een volgende
keer weer wilt meedingen.

Met vriendelijke groet,

10.2.e. Wob

Sr. Medewerker Business Development
Zonne- en windenergie, Bos- en natuurcompensatie en Sponsoring

Staatsbosbeheer
Beleven en Benutten, Marketing & Business Development 1 Smallepad 5 1 3811 MP Amersfoort
Postbus 2 3800 AA Amersfoort
M 10.2e. Wob
:1 0.2.e

:10.2e. Wob

________

Skyp

_______________

@staatsbosbeheer.nl 1 www.staatsbosbeheer.nl
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1O.2.e. Wob

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

1O.2.e. Wob

vrijdag 26april2019 16:17
10.2.e. Wob @TPSolar.nI
FW: voorlopige gunning

Beste mensen,

Hieronder het bezwaar van TP Solar tegen de voorlopige gunnnig. In de bijlagen treffen jullie de
inschrijvings[eidraad aan, de inschrijving van TP Solar en een excelbestand waarin de scores van de inschrijvers
zijn terug te zien.

Met vriendelijke groet,

1O.2.e. Wob

Sr. Medewerker Business Development
Zonne- en windenergie, Bos- en natuurcompensatie en Sponsoring

Staatsbosbeheer
Beleven en Benutten, Marketing & Business Development 1 Smallepad 5 1 3811 MP Amersfoort
Postbus 2 1 3800 AA Amersfoort

1 Skype_____________

Jt’@staatsbosbeheer.nI www.staatsbosbeheer.nl

10.2.e. Wob

1O.2.e. Wob

1O.2.e. Wob
1 O.2.e.

llO.2.e. WobVan: -TPSoIar
Verzonden: woensdag 24 april 2019 10:41
Aar
CC: - TPSolar
Onderwerp: Re: voorlopige gunning

Geachte heer

Dank voor uw toelichting op onze vragen en het sturen van de beoordeling.
Wij maken bij deze officieel bezwaar tegen de voorlopige gunning.

U geeft aan dat er in de toelichting van het kunstzinnig ontwerp sprake is van begeleiding door Staatsbosbeheer.
Dat klopt in die zin dat wij gebruik maken van de expertise van Staatsbosbeheer. Er staat nergens dat
Staatsbosbeheer bomen gaat kweken.
In ons ruimtelijk plan geven wij duidelijk aan in artikel 3.3 dat wij de bomen aanplant hebben meegenomen in ons
project.
Voldoende licht is gewaarborgd omdat wij met glas/glas zonnepanelen werken op die plekken waar de bomen
geplant worden.
Deze panelen zijn deels lichtdoorlatend/doorzichtig. Dit staat ook in ons ruimtelijk plan en in het kunstzinnig
ontwerp.
Wij hebben dus onderzocht dat het mogelijk is. Het past niet om dan te twijfelen aan de realisatie van de
kraamkamer.

Wij zien in de beoordeling van de inschrijving 3 onderdelen die geen recht doen aan onze aanbieding.

1. Recreatie/Educatie: Wij hebben opgenomen een wandelpad door het zonnepark met een informatiebord
aan het begin van het park, en bij de wandeling onder de panelen krijgt de bezoeker via informatieborden

@TPS0 1 a r. n 1]
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:Solar

Melbournestraat 9
1175 RM Lijnden
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www.tpsolar. nI

10.2e. Wob

10.2.e. Wob

uitleg over het ontstaan van het zonnepark, zonneenergie en het plan zee/spiegel/woud. Het onderdeel
educatie is volgens ons niet voldoende tot uitdrukking gekomen in de beoordeling. Tevens is door ons
opgenomen dat scholen/bedrijven/instellingen betrokken worden bij het babybos, dus met aanplanten van
bomen en verplaatsen van bomen.

2. De natuurkwaliteit. Wij zien op geen enkele manier terug in de weging dat wij vele Ha aan nieuwe bomen
planten die gedurende de looptijd van het zonnepark de natuurwaarde sterk verhogen. Wij kunnen niet
plaatsen waarom wij op dit onderdeel slechts 4,4 punten scoren.

3. De netaansluiting. Hiervoor is door ons een gegarandeerd leveringscontract afgegeven. Dit levert dus 5
punten op. Echter een onbenoemde aansluiting op een windpark levert ook nog 3 punten op. En een
standaard uitgangspunt van Liander zelfs nog 2 punten. Wij voelen ons hierdoor benadeeld.

Onze conclusie is dat er op 2 onderdelen te weinig punten aan ons plan zijn toegekend en dat er op 1 onderdeel te
veel punten zijn toegekend aan andere initiatiefnemers.

Wij willen U vragen spoedig te reageren op bovenstaande en zijn natuurlijk bereid dit in een persoonlijk gesprek
verder toe te lichten.

Met vriendelijke groet,

olar.nl

10.2.e. Wob

TPSolar BV.

Mob:
E-Mail

10.2.e. Wob
1O.2.e. Wob

Van:’ @staatsbosbeheer.nl>
Datum: dinsdag 23 april 2019 22:09

Aan: @TPSolar.nI>
Onderwerp: RE: voorlopige gunning

Geachte heerIjw_

Zie aub mijn reactie hieronder. Ik begrijp uw teLeurstel[ing, zeker gezien de hoge kwaliteit van uw inzending.
ZoaLs u kunt zien in de bijlage was het een k[ein verschil met de winnaar, Ik hoop dat u met mijn toelichting uw
inschrijving voor een volgende keer kunt verbeteren en dan een nog betere kans maakt.

Met vriendelijke groet,

Sr. Medewerker Business Development
Zonne- en windenergie, Bos- en natuurcompensatie en Sponsoring

10.2.e. Wob
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Staatsbosbeheer
Beleven en Benutten, Marketing & Business Development 1 Smallepad 5 3811 MP Amersfoort
Postbus 2 1 3800 AA Amersfoort
MjE’’-’Â’ll 1 Skype_____________
EiIIW4@staatsbosbeheer.nl 1 www.staatsbosbeheer.nl

10.2.e. Wob

- TPSolar10.2.e. WobVan:
Verzonden: vrijdag 19 april 2019 15:10
Aan
CC:

______

10.2.e. Wob
10.2.e. 7IFT10.2.e._Wob

Dsbeheer.nl>

@TPSoIar.nI>,

TPSolar.nl]

10.2.e. Wob
- TPSolar 10.2.e. Wob @TPSolar.nl>

Onderwerp: Re: voorlopige gunning

Geachte heeriliWl

Wij hebben kennisgenomen van uw uitleg en het resultaat van de selectieprocedure.

De uitvraag bestond uit 4 onderdelen en het lijkt nu alsof alleen het onderdeel ‘Kwaliteit van de recreatieve
meerwaarde’ doorslaggevend is. Als die indruk is ontstaan, is dat onbedoeld en onterecht, zie de bijlage. Het is wel
zo dat de recreatieve meerwaarde de meeste gespreksstof opleverde. Dat heeft echter de weging niet beïnvloed.
De uitleg van de recreatieve meerwaarde in de inschrijvingsleidraad is:
De inschrijver heeft hierbij grote vrijheid ten aanzien van zijn voorstel. Wij verwachten een ontwerp dat de recreant
uitnodigt de zonneweide te bezoeken. Dat kan bijvoorbeeld een kunstzinnig ontwerp zijn, of interactie met de
bezoeker.

Naar aanleiding hiervan hebben wij enkele opmerkingen en vragen.

Wij zijn van mening dat ons voorstel volledig voldoet aan de inschrijvingsleidraad. Dat ben ik met u eens.
Een volledig kunstzinnig ontwerp waarbij de bezoeker uitgedaagd wordt om het project tot zich te nemen. Zowel via
de uitkijktoren alsook via de wandelpaden met de informatieborden die het thema Zee/Spiegel/Woud beschrijven.
Ons spectaculair ontwerp nodigt de recreant juist uit de zonneweide te bezoeken.

Tevens geeft U aan dat er vragen waren over de realiseerbaarheid van ingediende ontwerpen.
Voor alle duidelijkheid. Wij hebben een ontwerp ingediend wat ook gerealiseerd kan worden. In de toelichting bij
het Kunstzinnig ontwerp is sprake van begeleiding door Staatsbosbeheer bij de aanleg van de boskraamkamer. Daar
zal echter geen sprake van zijn. Staatsbosbeheer kweekt niet zelf bomen en heeft ook geen ambitie in die richting.
Bovendien vragen we ons af of er voldoende licht zal zijn onder de panelen en of een economische bedrijfsvoering
mogelijk is. De inzet van machines zal vermoedelijk worden bemoeilijkt door de onderconstructie van de panelen. In
uw inschrijving wordt niet duidelijk of de realisatie van de kraamkamer afhankelijk is van Staatsbosbeheer, of u
partners heeft die dit deel kunnen afdekken en of er elders ervaring is opgedaan met het kweken van bomen onder
zon nepanelen.

Daarnaast vinden wij uw uitleg aangaande herhaalbezoek een aanname. Dit is een subjectief oordeel dat niet is
onderbouwd en niet was opgenomen in de inschrijvingsleidraad. Het is inderdaad een aanname. Het is evenwel
logisch dat de recreatieve meerwaarde hoger is wanneer een ontwerp uitnodigt tot herhaalbezoek. De inschatting
van de deelnemers aan de beoordeling was niet zozeer dat er géén herhaalbezoek zou zijn, maar dat het winnende
ontwerp meer uitnodigt tot herhaalbezoek dan uw ontwerp.
Indien U refereert aan ons kunstzinnig ontwerp in relatie tot het onvoldoende aantrekkelijk zijn voor herhaalbezoek
dan bestrijden wij dat. Ik refereerde inderdaad aan uw ontwerp.
Indien er dus wel punten worden toegekend aan herhaalbezoeken dan is dat ons inziens niet conform de
inschrijvingsleidraad. Het is meegewogen als onderdeel van het punt recreatieve meerwaarde en dat is ook terecht.
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Wij zouden graag nog nader toegelicht krijgen wat U bedoelt met: Per onderdeel konden 10 punten worden
gegeven. De laagste score was 8,3 en de hoogste 15,2. Zie rij 31 in blad 2 van de bijlage. Ik refereer aan de optelling
van de score voor recreatieve meerwaarde en de score voor natuurwaarde.

Graag zouden wij de totaalscore van de 5 deelnemers ontvangen en tevens de score van de 5 deelnemers per
onderdeel. Zie de bijlage.

Met vriendelijke groet,

1O.2.e. Wob

TPSolar B.V.

Mob:
E-Mail:

10.2e. Wob
10.2.e. Wob . ;olar.nl

14.

TP:SoIar
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Melbournestraat 9
1175 RM Lijnden
Nederland
www.tpsolar.nl

Van 10.2.e. Wob

Datum: vrijdag 19 april 2019 12:46
Aan:’ 10.2.e. Wob

@staatsbosbeheer.nl>

@staatsbosbeheer.nl>
Onderwerp: voorlopige gun ning

Geachte inschrijver,

Hartelijk dank voor alle geweldige inschrijvingen. De keuze is gevalLen op Sunvest, die een plan hebben
ingediend voor een “Zonnewoud ZeewoLde” met aandacht voor recreatie, natuur en educatie. Zij hebben een
zonneweide ontworpen met een centrale heuvel middenin het park waar mensen kunnen recreëren. Verder
passen zij uitkijktorens, een kabelbaan, oplaadpunten, informatieborden, informatiepaneel en een app toe en
zorgen voor vruchtdragende planten, noten en paddenstoeten in het terrein. De paden in het terrein hebben
verschillende natuurthema’s.

Hieronder ga ik in op de selectieprocedure en de weging van de kenmerken. Inschrijvers kunnen mij bellen /
mailen als er nog vragen resteren.

Volledigheid van de inschrijvingen:
niet alle inschrijvingen waren direct helemaal volledig (ontbrekende kvk, of een bijlage die niet geopend kon
worden) en één inschrijver had gemotiveerd de overeenkomst niet ondertekend. Een vergeten kvk vind ik geen
halszaak als dat direct wordt hersteld, de overeenkomst bewust niet ondertekenen zal een volgende keer tot
uitsluitsel Leiden. Als er onoverkomelijke bezwaren zijn tegen ondertekening van de overeenkomst in de
aangeboden vorm, dan is het goed daar in de intichtingenronde heel duidelijk over te communiceren. In deze
procedure hebben we alle inschrijvingen als volledig aangemerkt en inhoudelijk beoordeeld.

Retributie:

______

De hoogste inschrijving bedroeg EUR1de laagste EURPunten zijn toegekend zoals omschreven in de
leidraad. De laagste retributie ontving 1 punt, de hoogste 10.
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Inschrijvingen tender Zeewo(de

Gunnings
Naam inschrijver criteria

retributie recr.Kwal. (0- natuurkwal.
retributie (o-io) io) (o-io) aansluiting omschr.

Greenspread 1 7,1 7,3 Liander, 2 MVA kan zeker

HVC groep 1 4,9 4,2 Liander

SolarfieLds 10 4,1 4,2 WP / andere zonneweide

Sunvest 6 8,1 7,1 Liander / windpark (onbenoemd)

IIIWEI
TP SoLar 1,41J 8 6,0 4,4 Leveringscontract
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TotaaL Rang
aansluiting

(0-5)

5 20,6 4

2 11,7 5

4 22,3 3

3 24,4 1

5 23,4 2



Samenvatting

picknicken, uitkijktoren, voedsetbos, poeLen in de vorm van De S[enk, natuurvr oevers met riet,
bijen, nestkasten, natuurlijke speeLtuin, informatiepaneet, wandelen door gebied
7 vlakken (speels of rommeLig), effectmeting?, wandeLpaden, uitkijktoren, buitenklaslokaal,
picknick
picknicken, warmteLampen, oplaadpunt, waterpunt, sporttoestel[en met energieopwekking,
insectenmuur, uitkijkbrug, broedgeLegenheid, diverse maatregelen voor en tijdens bouw,
kruiden, 19% ecologische ruimte, grasdaken, houten hek, wetenschappeLijk onderzoek met
RUG.
Zonnewoud, berg in midden, oplaadpunten, kLim-/uitkijktorens met kabelbaan, vruchten,
noten, paddestoeLen, educatie (infopaneet, borden, app)
baby- kleuterbos (gebogen hoge panelen met jonge boompjes eronder. Verder: schapen, bijen,
bLoemen, uitkijktoren, houten hek, faunapassages



GS HVC So[arfietd Sunvest TP Solar
Recr Nat R N R N R N R N

10 10 4 4 2 0 8 8 6 2

6 6 4 4 1 1 8 8 10 10

5 5 4 4 5 6 8 7 7 6
7 10 4 1 1 5 10 6 10 7
7 8 4 5 6 4 8 7 6 5
7 7 5 5 5 6 8 7 7 6
8 8 7 5 7 6 9 5 2 4
7 6 6 5 5 5 7 8 3 0

7 6 6 5 5 5 7 8 3 0

7 9 5 7 3 4 10 9 7 7
9 8 5 5 3 3 8 6 8 1

8 8 1 1 1 4 6 4 10 2

9 8 3 3 10 8 7 6 7 6
6 9 1 5 8 4 10 2 10 0

6 6 2 4 8 8 10 8 4 2

6 8 5 4 7 6 9 6 5 4
8 10 4 4 8 4 5 2 6 4
4 6 2 4 6 2 8 4 4 2

6,7 7,3 3,8 3,9 4,8 4,3 7,7 5,8 6,1 3,6

zonder SBB ers
7,1 7,3 4,9 4,2 4,1 4,2 8,i 7,1 6,0 4,4

aLleen SBB
7,0 8,0 3,1 4,1 6,0 4,8 8,i 5,2 6,8 3,1

conclusie
7,1 7,3 4,9 4,2 4,1 4,2 8,i 7,1 6,0 4,4



Inschrijvingen tender Zeewolde externe beoordeLing

Gunnings
Naam inschrijver criteria Totaal

retributie recr.Kwal. (0- natuurkwal. aansluiting
(0-10) 10) (0-10) (0-5)

1. 1 7,5 7,6 2 18,21
2. 1 4,5 4,2 2 11,26

3. 10 4,2 4,4 4 22,60
Sunvest 6 8 6,8 3 24,02

5. 8 6,6 4,3 5 23,90
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Recreatie en Natuur:
De inschrijvingen zijn beoordeeLd in twee commissies, een met externe partners en een met aLLeen medewerkers
van SBB. De commissies bleken het op hoofdLijnen eens te zijn. Staatsbosbeheer heeft het advies van de externe
partners ongewijzigd overgenomen. Bij de beoordeling is er aLs volgt gekeken:

• Hoe concreter hoe beter, dus als een partij bijvoorbeeLd zegt dat er onderzoek zat worden uitgevoerd met
die en die universiteit naar precies die factoren, dan scoort dat beter dan enkeL de vermelding dat er
onderzoek zou kunnen worden uitgevoerd.

• Integratie van de zonneweide en de recreatie scoort hoger dan wanneer de functies strikt worden
gescheiden (met een hek)

• Aandacht voor zichtlijnen en een Logische ontsluiting worden positief gewaardeerd
• Toepassing van poelen en natuurlijke materiaLen worden gewaardeerd
• Een concept dat naar verwachting zal Leiden tot herhaaLbezoek van recreanten, wordt hoger

gewaardeerd dan een ontwerp dat vooraL éénmaLig aantrekkeLijk is. Eén ontwerp was duideLijk
kunstzinniger dan de andere, maar was naar het oordeel van de commissie onvoldoende aantrekkelijk
voor herhaaLbezoek.

• Er waren bij enkeLe ontwerpen vragen over hoe reatiseerbaar het was. Dat heeft nu weLiswaar niet of
nauweLijks tot minder punten geLeid, maar een voLgende keer zaL daar vermoedelijk scherper op worden
geLet. Daar waar een rol wordt voorzien voor Staatsbosbeheer is het een voLgende keer verstandig daar
in de inlichtingenronde naar te vragen. In principe wiL Staatsbosbeheer geen roL speLen in de expLoitatie
of beheer van het park. Staatsbosbeheer wil in principe geen planten of bomen kweken, verzorgen of
oogsten in het park en wil ook geen roL bij de reguLering van de bezoekers. Zo’n rot voor Staatsbosbeheer
is wel bespreekbaar, maar het aanbod van de inschrijver mag daar niet van afhankeLijk zijn.

• Vrijwel alle voorstellen bevatten bLoemrijke grasmengseLs, insectenhoteLs, bijen en begrazing door
schapen. Aandachtspunten voor Staatsbosbeheer daarbij zijn dat aLLe toe te passen zaden en pLanten
door Staatsbosbeheer moeten worden geLeverd of goedgekeurd. Wij zijn terughoudend wat betreft het
toestaan van volken honingbijen in onze gebieden en bij begrazing met schapen is ook de precieze
uitvoering (timing, frequentie, fasering, uitrastering) een aandachtspunt. Deze punten hebben overigens
niet tot een andere waardering geLeid.

• Bij de beoordeLing is “extreem gescoord”, waarmee ik bedoeL dat bijvoorbeeld een inschrijving misschien
op zichzeLf bezien wel goed is (rapportcijfer 6), maar omdat hij de sLechtste is van de vijf, toch geen of
weinig punten ontvangt.

• Per onderdeel konden 10 punten worden gegeven. De Laagste score was 8,3 de hoogste 15,2.

Aansluiting:
Twee inschrijvers konden aantonen over een aansLuiting te kunnen beschikken, de andere verwezen naar de
mogelijkheden bij Liander van dit moment. De toegekende punten varieëren van 2-5.

VervoLg
In principe voLgt aanstaande woensdag een verificatiegesprek. Als daar geen verrassingen uit komen, verstuur ik
de definitieve gunningsbesLissing en wordt de overeenkomst gesloten met Sunvest. Ik ben één dag Later met dit
bericht dan gepLand. U heeft daarom tot uiterLijk aanstaande vrijdag om bij mij bezwaar te maken tegen deze
voorLopige gunning.

Tot sLot wiL ik u aLLen heeL harteLijk danken voor de goed uitgewerkte inschrijvingen. Ik hoop dat u een voLgende
keer weer wiLt meedingen.

Met vriendelijke groet,

10.2.e. Wob

Sr. Medewerker Business Development
Zonne- en windenergie, Bos- en natuurcompensatie en Sponsoring

Staatsbosbeheer
Beleven en Benutten, Marketing & Business Development 1 Smallepad 5 1 3811 MP Amersfoort
Postbus 2 ) 3800 AA Amersfoort

10.2.e. Wob
1 0.2.e

1 Skyp 1O.2.e. Wob
staatsbosbeheer.nI 1 www.staatsbosbeheer.nl
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